
Sent:                                  Mon, 8 Jul 2024 11:41:24 +0000 
Subject:                             Mail ondernemers hoorn 80 
 

Beste Charlotte,  
Gisterenmiddag hebben we een bijeenkomst gehad op Hoorn 80 met een tiental 
bedrijven om energiehubs te verkennen en eventueel tot een groepscontract te komen. 
Ik denk dat we een goed begin hebben voor de toekomst van het bedrijventerrein op 
Hoorn 80. We hebben gesproken met de ondernemers en onderzoek gedaan, en we 
zagen dat er zeker een netcongestieprobleem speelt. We hebben het besproken en bij 
ongeveer 20% van de ondernemers speelt dit probleem nu al, terwijl een ander deel de 
problemen ziet opkomen. Zo moet bijvoorbeeld Bert Ooms Verhuizingen zijn bussen 
verduurzamen en opladen. Hoewel er nu nog geen probleem is, zal dat veranderen 
omdat Liander tot 2027 geen vergrotingen meer geeft op de locatie van Hoorn 80, en of 
ze dat daarna wel kunnen doen is onzeker.  
We hebben dus een 20% die nu al problemen heeft en een groep van zeker 15-20% die 
in de toekomst problemen verwacht. We hebben een mail gestuurd naar 68 bedrijven op 
het bedrijventerrein waarvan we de gegevens hebben. Daarvan hebben we in eerste 
instantie 23 reacties gehad van ondernemers, waarvan de helft aanwezig was op de 
bijeenkomst voor een energiecoöperatie op Hoorn 80. Van deze bedrijven hebben we 
gehoord dat er last is van netcongestie en dat ze druk bezig zijn (vandaar ook de 
meeting voor de energiecoöperatie) met oplossingen vinden voor de toekomst van 
Hoorn 80 en de groei van de ondernemers.  
Een aanzienlijk deel van de ondernemers gaf aan graag het zoekgebied in gang te 
zetten, zodat ze weten of windenergie eventueel een optie zou zijn en hoe dit de 
bedrijven kan helpen om te blijven bestaan in de toekomst. We hebben hierbij een 
aantal grote partijen die zich hier ook hard voor willen maken en eventueel in gesprek 
zouden willen gaan met de gemeente, zoals:  

• Jan Reek Natuursteen  
• Bert Ooms Verhuizingen  
• De Groot Reclame  
• Crescendo (Van Te Hek)  
• Baas Verpakkingen  
• Op Den Velde Staal  

We zijn op deze manier druk bezig om meer ondernemers aan te sluiten. We zijn hier 
een aantal maanden geleden mee begonnen met drie bedrijven op Hoorn 80 en hebben 
nu al 23 bedrijven waarmee we nauw contact hebben voor de verbeteringen op het 
terrein. Vanuit onze rol en die van de ondernemers zien wij zeker het belang in om de 
opties rondom energie open te houden voor de toekomst. Als we nu niet kijken naar de 
mogelijkheden, wanneer dan wel? Als het probleem er al is? Daarom zou het mooi zijn 
als we nu al de verkenning ingaan en wij als Hoorn 80 en als ondernemers weten wat de 
mogelijkheden zijn, zodat we in de toekomst weten welke routes we kunnen 
bewandelen.  
Ik hoop dat we hiermee een duidelijk punt maken bij de raad en hen laten inzien dat nu 
het moment is om het probleem aan te pakken voordat het zich voordoet. Voorkomen is 
immers beter dan genezen.  



Met vriendelijke groet,  
  

  

 

  
  

 

Barry de Nijs  
Duurzaamheid  
Kantoor  
Vreeker BV  

  b.denijs@vreekerbv.nl  

  0228-544 484  

  06-25397108  

  Dehout 47a, 1607HB, Hem  

  vreekerbv.nl  
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